
Notulen MR vergadering 11-10-2021 

 

Aanwezig: Manon Peeters (voorzitter), Reny Hermens, Gonda Louwers, Ilse Gruithuijzen, Arabella 

Ganzeman, Laura Beckers, Floor Wintermans, Carlijn Draibas (notulist) 

Toehoorder: Detlef la Grand, Yvonne Kuijpers 

Afwezig: Jelly Laeven en Warda Boutaibi 

 

Opening:  

De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur. 

 

Mededelingen 

- Notulen 20-9-2021 zijn goedgekeurd en komen op de website. 

- VOO Deskundigheidsbevordering op 22-11 start om 19.00 uur. Dus let op! Volgende 

vergadering start een uur eerder. 

o Actiepunt: eventuele vragen voor deze bijeenkomst vóór 25-10-2021 doorgeven aan 

Manon. 

- Update NPO gelden 

o Wat gebeurt er met de 3% die Salto begroot? (97% mag de school zelf besteden). 

Vraag ligt bij de GMR, maar er werd geen duidelijk standpunt geformuleerd. De 

vraag is doorgeschoven naar het bestuur, er wordt nog gewacht op antwoord. 

Manon blijft dit opvolgen. 

- Lerarenvervanging stappenplan 

o De GMR is bevraagd betreft het stappenplan qua lerarenvervanging, dit is in lijn met 

wat andere scholen binnen Salto doen. 

o Er is onduidelijkheid betreft de kaders waaraan eventuele vervangers moeten 

voldoen (juridisch gezien). Wie mag er wel/niet voor de klas, welke achtergrond is 

nodig etc. Hier is navraag naar gedaan. 

Jaarplan 2021 

- Voortgang jaarplan 2021.  

o T2 rapportage: Arabella geeft een toelichting op de rapportage en gaat in op de 

vragen vanuit de MR. 

- Voortgang kartrekkers: Het jaarplan is geschreven door Arabella met input van verschillende 

kartrekkers. Zij komen 4 keer per jaar bij elkaar om gezamenlijk het jaarplan op te stellen. 

Voor het jaarplan 2022 zullen de coördinatoren van de verschillende deelgebieden door 

Arabella uitgenodigd worden om input te geven aan het nieuwe jaarplan.  

De MR vraagt zich af of alle ouders wegwijs weten binnen het ouderportaal. Plan/actiepunt 

Arabella/Laura: Ouderportaal evalueren; in kaart brengen hoeveel ouders mogelijk geen wegwijs 

weten binnen de app zodat hier, indien nodig, actie op ondernomen kan komen.  

 



Jaarplan 2022 

- Input ophalen met oog op de begroting (bijlage schoolplan) 

Het jaarplan wordt opgesteld in samenspraak met het team en is bedoeld om geïnteresseerden 

kennis te laten nemen van de doelstellingen. Het plan wordt besproken in de MR, en het wordt naar 

het bestuur van Salto gestuurd. Ouders mogen dit document opvragen indien gewenst. Het jaarplan 

komt niet als document op de website. 

Inhoudelijk wordt het jaarplan voor 2022 een combinatie van het NPO-plan en het schoolplan. 

Leerlingenaantal per 1-10-2021: 335, hierin is een dalende lijn merkbaar. Samenwerking met Korein 

is heel belangrijk. Onduidelijk wat het doorstroompercentage nu is. 

Er wordt momenteel niks gemist in het jaarplan. De input van de verschillende coördinatoren wordt 

afgewacht. 

Arabella stelt een begroting op, en komt hiermee terug bij de MR 

 

Rondvraag 

Manon: stukje MR op de website, komen hier nog foto's etc. van de MR leden? Ja dat kan. Carlijn 

neemt de volgende keer dat zij er is (in januari) haar camera mee om foto’s te kunnen maken. 

Willen Detlef en/of Yvonne zich aansluiten bij de MR? Hier komen zij op terug. Zij zijn uitgenodigd 

om aan te sluiten bij de volgende vergadering (22 november) wanneer de scholing van VOO wordt 

gegeven. Daar is ook ruimte voor aangezien er 10 deelnemers mogen zijn. 

 

De vergadering wordt om 21.35 gesloten. 


